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羊角面包系列产品始于羊角面包墩，以及它的衍生款长凳。

羊角面包墩是一款小巧有趣的小墩，显而易见它的设计师没少吃羊角
面包作为早餐。卷起的面包结构被设计师用褶皱在产品的弯折处表达，
这也实现了产品顶面使用一整张面料而不进行缝合成为了可能。产品
的整体表面看不到任何一条车线，这让这个可爱圆润的产品显得更加
完整。

羊角面包长凳是羊角面包墩的衍生品，可以作为床尾凳，玄关凳等来
使用。

不同的面料选择让它可以适应更多的家居风格。

Starting from Crescent Pouf, we developed Crescent Bench and 
then the whole Crescent Series. 

Crescent Pouf is a playful hassock created by a designer who is 
obviously a super fan of the crescent crossiant. The lower side 
of the hassock mimickes the rolling dough form to allow an one-
piece covering on the surface. All the stitches have been hidden 
perfectly to highlight its adorably chubby look.

Crescent Bench was a re-creation of the Crescent Pouf, used in 
the sitting area of your bedroom or hallway. 

Optional fabrics and leather are available to this Series to meet 
your individual spatial needs. 

Crescent Series 
羊角面包系列

design by Sisi Hong

Crescent Pouf
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NAMENAME 产品名产品名
Crescent Pouf 羊角面包墩

CRE-PF-0560 CRE-PF-0560
TYPETYPE 型号型号

DIMENSIONSDIMENSIONS 尺寸尺寸
W560 D480 H410 W560 D480 H410

NAMENAME 产品名产品名
Crescent Bench 羊角面包长凳

CRE-PF-1200 CRE-PF-1200
TYPETYPE 型号型号

DIMENSIONSDIMENSIONS 尺寸尺寸
W1200 D480 H410 W1200 D480 H410

MATERIALMATERIAL 材料说明材料说明
P2 多层板 +松木实木框架 +高回弹海
绵 +丝绵 +面料布套

P2 Plywood+Pine Frame+High Resilience 
Foam+Upholstery Batting+Upholstery

UPHOLSTERY OPTIONS

Birkin-6010

Wales-170

Birkin-6004

Wales-102

Crescent Bench

41
0

41
0

41
0

41
0

1200

560 480

480




